
 

 

 

 

 

Sklop: Promocija olimpijskih vrednot in olimpizma ter integriteta v športu 

 

- Športajmo in berimo: 4. aprila smo v kranjski knjižnici pričeli s programom Športajmo in berimo. 

V letu 2024 načrtujemo 7 regijskih dogodkov, skupni sestanek deležnikov pa smo opravili v 

začetku aprila v Muzeju novejše zgodovine Slovenije v Tivoliju. 

- Olimpijske urice: Izvajali smo urice v Slovenskem olimpijskem izobraževalnem centru, obiskala 

nas je srednja šola s 50 dijaki in dijakinjami. 

- Integriteta v športu:  

o Prisotni in aktivni smo bili na sestankih partnerjev za EU projekte s področja varnega 

športnega okolja GRASS (Lizbona), GUARD (Zagreb) in BESST (Bled). 

o V sklopu EU projekta BESST smo 17.4. na Bledu organizirali sestanek partnerjev in 

okroglo mizo na temo varnega športnega okolja, kjer so gostje govorili o varnosti v 

slovenskem športu in izpostavili, da našo državo čaka še nekaj dela za povezovanje vseh 

že vzpostavljenih elementov za varen šport in postavitev obvezujočega modela za vse, ki 

v športu delujejo. 

o 22.4. smo bili prisotni na WEB-konferenci MOK-ove službe, ki se z ukvarja s 

preprečevanjem prirejanja rezultatov v športu. 
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Sklop: Programi olimpijskega izobraževanja in Slovenske olimpijske akademije 

 

- Na poziv Evropskega olimpijskega komiteja smo s strani OKS-ZŠZ poslali uradno kandidaturo za 

nagrado European Olympic Laurel Awards, kjer letno podelijo največ 4 najvišja priznanja. 

Kandidatura OKS-ZŠZ je bila vložena za dr. Toneta Jagodica in je bila tudi uspešno potrjena.  

- Tudi letos Svetovna olimpijska akademija pripravlja seminar za delegate nacionalnih olimpijskih 

komitejev in olimpijskih akademij v grški Olimpii. Letos se bo tega seminarja udeležil vodja 

oddelka za športnike in olimpijske vrednote, Peter Dokl. 

 

Sklop: Karierni center za športnike 

 

- Certifikat “Športnikom prijazno izobraževanje”  

Obvestila o statusu certifikata (ki je bil potrjenana prejšnjem IO-ju) so vse izobraževalne ustanove 

prejele še pred informativnimi dnevi. Kreirane so bile ankete za dijake in študente s statusom 

športnika ter za zaposlene. Z anketami smo pridobili povratno informacijo o dejanskem stanju 

prilagoditev za športnike na izobraževalnih ustanovah. Na podlagi zbranih podatkov smo za vsako 

izobraževalno ustanovo, prejemnico certifikata, izdelali poročilo, ki je poleg analize stanja na njihovi 

šoli/fakulteti zajemala tudi primerjavo z ostalimi šolami/fakultetami in nekaj nasvetov za delo s 

športniki v prihodnje. Skupaj z ekspertno skupino pripravljamo tudi korenito prenovo pravilnika. 

- Erasmus+ OCDC 

Pregled in prevod vsebin za spletno aplikacijo na področju dvojne kariere, ki so bile implementirane 

na spletno stran: https://sportacademy.app/. O obstoju spletnega tečaja na temo dvojne kariere 

smo obvestili naše štipendiste in mlade športnike, ki so pod okriljem OKS-ZŠZ nastopili na OFEM-

ih ali MOI (več kot 400 naslovov). O delavnici smo obvestili tudi naše članice in jih prosili, da 

informacijo delijo s svojimi športniki. V marcu smo se udeležili zaključne konference v Vilni. 

- Erasmus+ DCC 

Prisotni smo bili na zaključni konferenci tega projekta v Bratislavi, kjer je bil gost okrogle mize dr.  

 Uroš Mohorič. Gostje so govorili o sistemu dvojne kariere v Sloveniji in o prenosu dobrih praks v  

 slovaško okolje. 

- Delovna skupina za preučitev možnosti podpore športnikom v srednjih šolah 

Na Ministrstvu za vzgojo in izobraževanje smo bili prisotni na več sestankih na temo možnosti 

podpore športnikom v srednjih šolah. 

 

Sklop: Klub slovenskih olimpijcev in Komisija športnikov 

 

- Klub slovenskih olimpijcev 

25. marca smo v Muzeju novejše in sodobne zgodovine Slovenije organizirali  srečanje Kluba  

slovenskih olimpijcev. Olimpijce sta nagovorila predsednik OKS-ZŠZ Franjo Bobinac in  

predsednik Kluba slovenskih olimpijcev Iztok Čop. Ob tej priložnosti smo nekaterim članom kluba 

https://sportacademy.app/
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podelili certifikate in značke OLY, vsi pa si ogledali tudi priložnostno razstavo Srebrne igre 84. 

 

Člane KSO smo pozvali tudi k sodelovanju v projektu Slovenska bakla na poti v Pariz 2024. Do  

zdaj je svojo udeležbo pri nošenju Slovenske bakle potrdilo nekaj čez 70 olimpijcev. Projekt  

poteka od 17. aprila do 13. julija z zaključkom v Mojstrani.   

Adrema Kluba slovenskih olimpijcev je še vedno v postopku posodabljanja kontaktnih podatkov. 

 

- Komisija športnikov OKS-ZŠZ 

Bili smo pozvani za pripravo kandidature za zimsko izvedbo EOC-jeve nagrade Piotr Nurowski za 

mlade športnike. Komisija športnikov je na predlog strokovne službe OKS, na dopisni seji  

predlagala smučarsko skakalko Tajo Bodlaj, mladinsko olimpijsko in svetovno prvakinjo. 

 

- Slovenska olimpijska akademija 

             V mesecu aprilu je URI Soča praznovala okroglo obletnico izvedbe 30. bolnišničnih olimpijskih  

             iger. Poleg visokih gostov, je bil gost tudi predsednik SOA Miroslav Cerar in v vlogi predsednika  

             strokovne komisije tudi član SOA, dr. Stanislav Pinter. Del dogajanja in povabljeni gostje so bili   

             tudi člani KSO: Ivo Čarman, Petra Majdič, Neja Filipič in Jakov Fak.   

 

 

 

Mag. Katja Koren Miklavec, l.r. 

podpredsednica OKS-ZŠZ 


